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Jsem si jistý, že toto období vejde velmi výrazně do dějin Evropy a
anglosasů. Situace se vyvíjí rychle až překotně a kdo sleduje
politiku, zejména globální, nemusí vše stíhat. Všem, kdo se politice
nevěnují detailně, doporučuji si vzít popcorn nebo solené arašídy
(povolen je i kus špeku), možná sklenku něčeho dobrého, pohodlně
se posadit do křesla a jen tak pro sebe odhadovat, zda dojde na
jaderné zbraně. Situaci nijak nemůžeme ovlivnit, v podstatě můžeme
jen vše pasivně sledovat. Anglosasům už totiž nic jiného nezbývá
než eskalovat situaci nějakým použitím jádra – ať už špinavou
bombu, nějaký zinscenovaný jaderný útok nebo přímé použití menší
jaderné zbraně. Přestože již v naší nedávné historii použili atomovou
bombu proti civilistům 2x, myslím si, že k dalšímu takto přímému
použití nedojde. Osobně bych ovšem viděl jadernou eskalaci z jejich
strany s pravděpodobností více jak 50%. Chcípající kobyla jak
známo kolem sebe kope a anglosasové takovou umírající kobylou
jsou.

V minulé úvaze nad posledními událostmi v RF jsem psal, že se buď
díváme na rozpad RF nebo na „boudu“ nepředstavitelných rozměrů,
přičemž jsem uváděl fakta, které mě vedly k závěru, že se jedná o
druhou možnost. Na textu bych nic neměnil a protože již uběhl
nějaký čas, tak lze jen něco doplnit.

V komentářích jsem už psal, že by bylo dobré sledovat osud
Medvěděva, protože tohle je dle mého nejvýše postavený kůň
anglosasů v RF. Zatím jsem o něm na žádné nové zprávy nenarazil,
poslední byla, že letadlem odletěl z RF.

Druhá věc, která našim analytikům zjevně uniká, je otázka „uklizení“
Prigožina do Běloruska, resp proč právě tam a právě teď. Je jedno,
zda s Prigožinem bylo celé divadlo detailně naplánováno nebo byl
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jen trošku „pošťouchnut“ a více-méně se vědělo, jak bude reagovat a
tomu se operativně přizpůsobovalo ostatní. Každopádně, věci se
daly do pohybu a jsem čím dál více přesvědčen, že vše probíhá v
režii Kremlu. Na celém představení je „nejkostrbatější“ právě ta
epizoda s mírutvornou snahou baťušky Lukašenka a následné
beztrestné „uklizení“ vzbouřence Prigožina do Běloruska (do úplné
absurdity chybí už jen státní vyznamenání). Tohle je prostě v logice
událostí ta nejabsurdnější část. Tak se pojďme podívat co za tím
může asi tak být.

Z dnešních informací už je jasné, že o spontánnosti úsilí báťušky
Lukiho může mluvit jen jedinec s úrovní myšlení 1 Lipánek. Vyšlo
totiž najevo, že tak nějak přímo vizionářsky začali pro příslušníky
PMC Wágner budovat polygony asi tak před půl rokem, některé
hlasy říkají, že práce začaly i dříve. Taky víme, že se nejedná o
odchod do Běloruska jenom Prigožina (jak se někteří domnívali), ale
všech, kteří s ním chtějí jít a navíc, že v RF byla obnovena činnost
všech náborových kanceláří PMC Wagner pro potřeby jejich
plynulého doplňování. Takže, je namístě otázka vo-co gou? U
složitých společenských procesů není nikdy vše jen černo-bílé, proto
i tady bude důvodů zajisté vícero. Nicméně, hlavní důvod bych viděl
následující …

Kdo sleduje situaci, tak nemohl nezaregistrovat, jak anglosasové
nasměrovávají natěšené Poláky k podpoře a výcviku ozbrojené
běloruské opozice s tím, že provedou společně export té správné
demokracie do Běloruska, poprávu svrhnou báťušku Lukiho a dosadí
ženu v domácnosti na post nejvyšší, přestože nikdy nikam
nekandidovala. Na anglosasech je sympatické to, že nikdy nemění
své zvyky – dokonce ani, když schéma přestalo fungovat. A na VVP
se mi líbí, kterak jim dává „pokouřit“ jejich vlastní taktikou. On je
prostě zatím vždycky přehrál za dodržení jejich manuálu.

Nutno uznat, že anglosasové to měli vymyšleno dobře – do
Běloruska by nevkročila cizí armáda, ale „Osvobozenecká armáda
nezávislého a demokratického Běloruska“ a max. by přiznali nějaké



3/5

instruktory polské nebo z „koalice ochotných“. Na naší straně by se v
mainstreamu přehnala mediální vlna, že se o žádnou intervenci
nejedná, že jde o ryzí osvobozeneckou akci těch správných
Bělorusů … max. za naší malinkaté podpory rozšiřování EU hodnot
a té správné demokracie jednoho názoru.

No a čáry máry fuk – jaké je situace dnes? Putin jim v podstatě
doručil následující vzkaz: V Bělorusku Vás uvítají Wágnerovci … ti
Wágnerovci, kteří se nezakecali u Bachmutu, … ti Wágnerovci, kteří
jsou skvěle zoceleni v boji a mají pověst nejlepší bojové formace RF
… A všimněte si, že nikdo nemůže Putina osočit, že poslal PMC
Wágner okupovat Bělorusko nebo něco tak jako. Pro celý svět je tam
Prigožin „uklizen“ před oprávněným hněvem Gosudara. Majstrštyk,
který se jistě bude vyučovat na vojenských akademiích.

Faktor času opět v neprospěch anglosasů.

Vsadím se o malé pivo, že v hlavních štábech na obou stranách
právě probíhají časové kalkulace – anglosasům opět chybí čas a
navíc se krátí, protože příprava ozbrojeného převratu v Bělorusku
prostě potřebuje svoje. A čas se krátí, protože čím déle to potrvá, tím
silnější bude obrana na straně Běloruska, resp. Wágnerovců.
Spěšně zahájená akce bez dokončené přípravy to je zaručený
recept jak prohrát, naopak na straně Putina a báťušky Lukiho více
času znamená lepší přípravu na kvalitnější obranu.

Ještě pár vět k dosavadní taktice RF v zóně SVO – jsem
přesvědčen, že strategie „nepostupovat vpřed“ je cílené úsilí a
šarvátky mezi Prigožinem a velením RF divadlo pro diváky.

Je třeba se totiž opět podívat na holá fakta. A co nám říkají?

Putinova armáda obsadila území, kde většina obyvatel je prorusky
smýšlejících a vládu hráče penisem na klavír brali jako vládu
nepřátelskou. Jedná se o území relativně malé, ale s rozhodujícím
průmyslem a zásobami nerostného bohatství. Svého času jsem
registroval Putinův vzkaz, že ať si na Západě nemyslí, že Rusové žijí
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v informačním bludu – doslova řekl, že si uvědomují, že čím dál více
na západ UA, tím více tamní obyvatelstvo Rusko nenávidí. No a jaká
je situace? … Putin obsadil území, kde ho většina podporuje a
zbytek nechal „na krku“ anglosasům, kteří se těšili, kterak budou
podporovat všemožné diverze a partyzánské hnutí na západní
(Ruskem) obsazené Ukrajině a budou tak velkolepě a s malými
náklady mediálně a ekonomicky pouštět žilou RF. VVP je opět
přehrál a faktor času opět nastavil ve svůj prospěch. RF pohodlně
kontroluje menší území, kde ho obyvatelstvo podporuje a zbytek UA
musí financovat a všelijak podporovat anglosasové. A opět – čím
déle tato situace trvá, tím více ekonomicky a vojensky krvácí Západ.

Malá odbočka – aktuálně Němci potvrdili, že na „Východní
křídlo“pošlou tuším 4.000 vojáků, kdy vojandy budu mít asi přibaleny
i uniformy pro případ těhotenství. Tohle je další ukázka pro faktor
času a je to stejné jako když měli poslat Leopardy. Tenkrát řekli, že
svoje Leopardy pošlou až USA pošle Abramsy. Nakonec je sice
poslali tuším jako první, ale uběhl nějaký čas. Teď je to to samé –
říkají: Pošleme vojáky, až pro ně budete mít postaveno ubytování i
pro rodinné příslušníky. Opět jde o čas a opět v neprospěch
anglosasů.

Zkrátka, faktor času je proti ctihodným západním džentlmenům, kteří se neobtěžují
s dodržováním sjednaných smluv. Čím déle tato situace bude trvat, tím déle si sami
budou pouštět žilou a zbytek svět bude mít déle před sebou obraz neschopného a
podlého Západu.

Ekonomicky i vojensky jsou již plajte, poslední co jim zbývá jsou
jaderné zbraně. Takže otázka je, zda se rozhodnou je použít. Zoufalí
lidé dělají zoufalé věci, proto bych nějakou jadernou akci
nevylučoval. Na nic jiného už reálně nemají.

Poslední je vzkaz všem – pořizujte si záznamy, poznámky,
screenshoty toho, co se děje proti zájmům naší země a kdo a jak
podněcuje válečné úsilí. Dříve nebo později začne opět platit právo a
jen připomínám, že konání proti míru jsou trestné činy
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nepromlčitelné. Anglosasové a jejich přívrženci jsou již na straně,
které prohrála, už jde jen o to, kdy se začne to enormní válečné úsilí
pojmenovávat za pomocí obnovených paragrafů.

 
 


